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Motie Led verlichting   
Van: zelfstandig Bloemendaal, Groen Links ……

Raadsvergadering: 5 oktober 2023

Onderwerp : vervanging blauw/wit led straatverlichting door amberlicht

De Raad van de gemeente Bloemendaal, in openbare vergadering bijeen op 5 oktober 2023

constaterende dat:

-__In de gemeente Bloemendaal op een aantal plaatsen straatverlichting is voorzien

van zogenaamd koud/wit led licht.

- Traditionele natriumlampen steeds vaker worden vervangen door de veel

energiezuiniger ledlampen.

- Bloemendaal een groene gemeenteis en delen ervan behoren tot het wettelijk

beschermde Natura 2000 gebied.

Verzoekt het college

Geen wit led verlichting meer toe te passen in en direct bij Natura 2000 gebieden en daar

waar zulks uit veiligheidsoogpunt mogelijk is helemaal geen straatverlichting te plaatsen.

En gaat over tot de orde van de dag

Zelfstandig Blòemendaal Groen Links
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Motie Stolpersteine

“een mens is pas vergeten als zijn naam vergeten is”

Indiener : Rob Slewe, Zelfstandig Bloemendaal

De raad van de gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op 5

oktober 2023

Constaterende dat :

-Stolpersteine ook bekend als struikelstenen, is een project van de

Duitse kunstenaar Demnig. Het is een over geheel Europa verspreid

monument voor de slachtoffers van het nationaalsocialisme. Hij wil

de slachtoffers die in het concentratiekamp tot nummer zijn gemaakt

-die werden immers op hun onderarm getatoeeerd-hun naam

teruggeven

-Stolpersteine is een Duitse combinatie van de twee woorden:

stolpern (struikelen) en Steine (stenen) .Het is de bedoeling om

voorbijgangers te laten pauzeren en reflecteren.

-Er zijn in Bloemendaal tijdens de Tweede Wereldoorlog 123 Joodse

inwoners afgevoerd en vermoord.



-De aanvraag van de stichting Zikaron voor de plaatsing van twee

Stolpersteine voor de weggevoerde en vermoorde familie Barends op

de Distellaan werd geweigerd vanwege beleidsregels.

Van mening, dat:

-Plaatsing van de 10 bij 10 steentjes in het trottoir ertoe bijdraagt dat

de lessen uit onze geschiedenis niet verloren gaan voor toekomstige

generaties.

-Er op een hele simpele manier even stil wordt gestaan en

gereflecteerd zodat dit nooit vergeten wordt.

Verzoekt het college

Om per direct het beleid inzake de plaatsing van Stolpersteine in de

gemeente Bloemendaal als volgt aan te passen :

De gemeente Bloemendaal staat de plaatsing van Stolpersteine op de

openbare weg toe tenzij:

de personen voor wiens huis de struikelstenen worden gelegd in

directe lijn familie hebben verloren en/of er door familie van het te

herdenken oorlogsslachtoffer bezwaar wordt gemaakt”

En gaat over tot e van de dag.

RobSlee oe

zÓyslandig Bloemendaal

   

 



Uoariem  aamgensomens

 

Motie Samenwerken tegen jeugdintimidatie en geweld in de regio

Van: Zelfstandig Bloemendaal

Datum Raadsvergadering: 5 oktober 2023

De gemeenteraad van Bloemendaal

Constaterende dat:

e Er een groep van minimaal veertig jongens en meisjes in de regio Haarlem, Bloemendaal,

Heemstede, Hillegom en Velsen actief is die leeftijdsgenoten intimideert, bedreigt, chanteert

en mishandelt, en dat deze problematiek sinds begin dit jaar aanhoudt.

e Deze groep zich verplaatst op fatbikes en gebruikmaakt van social media, met name

Snapchat, om snel door de regio te bewegen en hun slachtoffers op te sporen en te

intimideren.

e Slachtoffers van deze groep serieuze angst en trauma's ervaren, wat ernstige gevolgen heeft

voor hun fysieke en mentale welzijn.

e De politie en gemeenten, waaronder Bloemendaal, op de hoogte zijn van deze problematiek en al

enige acties hebben ondernomen, maar dat dit niet voldoendelijkt te zijn om de situatie

effectief aan te pakken.

Overwegende:

e Dat de ouders van zowel slachtoffers als daders bezorgd zijn en zich machteloos voelen in de

huidige situatie.

  
  

Is van mening dâ

(Geláng is om de veiligheid en het welzijn van de jeugd in onze gemeente te
>



waarborgen en te zorgen voor een leefomgeving waarin zij zich vrij en zonder angst kunnen

bewegen.

e Het van groot belang is om de veiligheid en het welzijn van de jeugd in onze gemeente te

waarborgen en te zorgen voor een leefomgeving waarin zij zich vrij en zonder angst kunnen

bewegen.

e Een regionale aanpak noodzakelijk is, aangezien de problematiek gemeentegrenzen

overstijgt.

Verzoek het college om:

e Met de gemeenten Haarlem, Velsen, Heemstede en Hillegom te komen tot een

sluitende aanpak om de problematiek van jeugdintimidatie en geweld in de regio effectief aan

te pakken, zodat kinderen en ouders het gevoel van veiligheid terugkrijgen en ook weten waar

ze terecht kunnen als ze zich hierdoor geïntimideerd of bedreigd voelen.

e Periodiek -maar in ieder geval vóór eind 2023- updates aan de gemeenteraad te verstrekken

over:

- de voortgang van de gezamenlijke gecoördineerde aanpak met de gemeenten Haarlem,

Velsen, Heemstede en Hillegom om de problematiek van jeugdintimidatie en

geweld in de regio aan te pakken.

- de wijze waarop hierbij de betrokken instanties, waaronder de politie, jeugdwerkers, en

andere relevante partijen, nauw samenwerken om de groep daders op te sporen, te

begeleiden en te corrigeren.

- de effectiviteit van de genomen maatregelen om de veiligheid van de slachtoffers

waarborgen, zoals het bieden van adequate bescherming, het verstrekken van informatie

aan ouders en het aanbieden van psychologische ondersteuning aan getroffen jeugd en

hun families.

-de wijze waaropis ingezet op preventie zoals bijvoorbeeld een publiekscampagne om

bewustzijn te creëren over deze problematiek en om ouders en jongeren aan te moedigen

melding te maken van intimidatie en geweld.

    Zelfst dig Bloemendaal



Iogekrolekos

Motie vreemd aan de orde van de dag

Van: Liberaal Bloemendaal

Raadsvergadering: 5 oktober 2023

De raad van de gemeente Bloemendaal, in vergadering bijeen op
5 oktober 2023

constaterende dat:

- de laatste maanden het aantal fatbikes enorm
toeneemt;

- de berijders van deze fatbikes jong zijn;
- er door velen overlast wordt ervaren;
- er intimidaties van fatbikers heeft plaats gevonden

met alle zeer vervelende en niet te accepteren
gevolgen van dien;

- bovendien de fatbikes hard — en vaak te hard-
kunnen rijden en de berijders daarvan daardoor —
mede gezien hun jonge leeftijd- mogelijk grote
gezondheidsrisico’s lopen nu zij geen helm hoeven te
dragen tijdens het rijden op die fatbikes;

- de burgemeester na berichten over intimiderende
fatbikers meteen diverse maatregelen, voor zover
binnen de bevoegdheid van een burgemeester ligt,
heeft getroffen;

Van mening zijnde dat:

- ook de veiligheid van inwoners en berijders in het
geding is;

= minstens een helmplicht voor berijders van fatbikes,

een begin is van het oplossen van dit probleem;
- er in omliggende gemeentes dezelfde zorg is gerezen

en de gemeente Bloemendaal natuurlijk dit probleem
niet alleen kan oppakken;

- op landelijk gebied en in de landelijke politiek dit
probleem opgelost moet worden;



Verzoekt het College op:

= om op zo mogelijke korte termijn, in overleg te
treden met de burgemeesters als portefeuillehouders
uit de omliggende gemeentes om overleg te gaan
plegen met de landelijke politiek teneinde die
maatregelen te treffen om dit nieuwe- en niet te

accepteren verkeerd gebruik van deze fatbikes- aan
te kunnen pakken, waarbij een helmplicht een
onderdeel van die maatregel zou kunnen zijn

Liberaal Bloemendaal

Stemmen voor:

Stemmen tegen:


